
  

 

Styremøte, referat 
  
  

Referat siste styremøte 3 mars 2025. 
 Steinar, Liv, Tore og Bodil til stede i Koht-gården. 
Årsmøteforberedelser sto på agendaen. 
Ingen eksterne innkomne forslag til årsmøte. Styret legger frem 
representasjonsreglemet samt proforma endring av klubbnavn i vedtektene . 
Vi tok en gjennomgang av regnskapet som allerede er levert revisor og ble enige om 
neste års budsjett. Tore legger det frem på årsmøte. 
Styret vedtok neste års valgkomite. Liv, Steinar og Tore tar ikke gjenvalg. 
Overgang fra gammelt til nytt styre, klubben trenger ny ruteransvarlig . 
Årsberetning, regnskap og budsjett gjøres tilgjengelig på vår web senest 24 t. før 
årsmøte neste torsdag. 
-Vi ser det kan bli utfordring med plass- 9-10 bord nå.  Men det er veldig hyggelig at 
mange vil spille hos oss! 
-Betaling med vipps er utfordrende og krever mye kontroll/ oppfølging. Vi anbefaler 
neste styret om å se nærmere på dette, eventuelt ta i bruk bankterminal. ( Isettle) 
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